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Protokół Nr XLVI/2022 

z sesji Rady Gminy Mszana w dniu 25 października 2022 r. 

Obrady rozpoczęto 25 października 2022 o godz. 14:30, a zakończono o 
godz. 14:49 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 
1. Rafał Bura 
2. Roman Bura 
3. Roman Goik 
4. Magdalena Herman 
5. Marek Kotula 
6. Piotr Kuczera 
7. Celina Mizia 
8. Tomasz Mrowiec 
9.  Krzysztof Rduch 
10.  Elżbieta Skorupa 
11.  Wioleta Szotek 
12.  Ewa Wawrzyczny 
13.  Beata Wieszołek. 

Nieobecni byli Radni: Marek Liśnikowski, Ilona Mura. 

Pkt. 1 i 2. Otwarcie sesji 

Sesję otworzył i poprowadził Wiceprzewodniczący Rady Pan Tomasz Mrowiec. 
Na podstawie listy obecności radnych stwierdził, że sesja jest prawomocna. 
Następnie powitał Radnych, Z-cę Wójta Błażeja Tatarczyka, Skarbnik 
Małgorzatę Gąsior, Sekretarz Joannę Szymańską oraz kierowników i 
pracowników Urzędu Gminy. 
Listy obecności stanowią załączniki nr 1 i 2 do protokołu. 
Sesja była transmitowana na żywo: 
https://www.youtube.com/watch?v=KfufzLkmK-s 

Pkt. 3. Przedstawienie porządku obrad 

Przewodniczący Rady odczytał proponowany porządek obrad sesji:  
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Sprawdzenie listy obecności i stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z sesji nr XLIV/2022 Rady Gminy Mszana z dnia 28 

września 2022 r. 
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5. Przyjęcie protokołu z sesji nr XLV/2022 Rady Gminy Mszana z dnia 10 
października 2022 r. 

6. Sprawozdania z prac komisji. 
7. Podjęcie uchwał w sprawie:  

 a/ zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Mszana na lata 2022 – 2029 

 b/ zmiany budżetu Gminy Mszana na 2022 rok, 
 c/ poparcia apelu w sprawie wprowadzenia zerowej stawki VAT na 

drewno opałowe. 
8.  Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym. 
9.  Wolne wnioski i zapytania. 
10.  Zakończenie obrad. 

Nie było wniosków o zmianę zaproponowanego porządku obrad. 
Prowadzący obrady stwierdził, że punkty 1-3 zostały zrealizowane i przeszedł 
do kolejnego punktu porządku obrad. 

Pkt. 4. Przyjęcie protokołu z sesji 

Do protokołu z sesji nr XLIV/2022 Rady Gminy Mszana z dnia 28 września 2022 
r. nie było uwag. Prowadzący obrady zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. 
Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu z sesji nr XLIV/2022 Rady Gminy 
Mszana z dnia 28 września 2022 r. 
Wyniki głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13): Rafał Bura, Roman Bura, Roman Goik, Magdalena Herman, Marek 
Kotula, Piotr Kuczera, Celina Mizia, Tomasz Mrowiec, Krzysztof Rduch, Elżbieta 
Skorupa, Wioleta Szotek, Ewa Wawrzyczny, Beata Wieszołek 
NIEOBECNI (2): Marek Liśnikowski, Ilona Mura 
Protokół został przyjęty.  

Pkt. 5. Przyjęcie protokołu z sesji 

Do protokołu z sesji nr XLV/2022 Rady Gminy Mszana z dnia 10 października 
2022 r. nie było uwag. Prowadzący obrady zarządził głosowanie nad jego 
przyjęciem. 
Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu z sesji nr XLV/2022 Rady Gminy 
Mszana z dnia 10 października 2022 r. 
Wyniki głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13): Rafał Bura, Roman Bura, Roman Goik, Magdalena Herman, Marek 
Kotula, Piotr Kuczera, Celina Mizia, Tomasz Mrowiec, Krzysztof Rduch, Elżbieta 
Skorupa, Wioleta Szotek, Ewa Wawrzyczny, Beata Wieszołek 
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NIEOBECNI (2): Marek Liśnikowski, Ilona Mura 
Protokół został przyjęty.  

Pkt. 6. Sprawozdania z prac Komisji złożyli: 

 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Roman Bura z jej posiedzenia 
w dniu 18 października 2022 r. 

Komisja przeprowadziła kontrolę dokumentacji finansowej w siedzibie Zespołu 
Szkolno-Przedszkolnego w Połomi za rok 2021.  Informacji i wyjaśnień udzielały: 
dyrektor placówki Pani Urszula Wrońska i główna księgowa Pani Bożena Pękała.  
Członkowie Komisji skontrolowali wyrywkowo faktury za 2021 rok i zapoznali 
się ze sprawozdaniem finansowym. W toku kontroli Komisja nie stwierdziła 
uchybień. Do skontrolowanej dokumentacji nie wniesiono uwag. 
 

 Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury Pani Beata Wieszołek 
z posiedzenia komisji w dniu 24 października 2022 r. 

Komisja zapoznała się z informacją na temat przetargów rozstrzygniętych w 
bieżącym roku oraz informacją na temat pozyskanych przez Gminę środków z 
funduszy unijnych i budżetu Państwa. 
Postępowań przetargowych przeprowadzono 17, w tym kilka zostało 
unieważnionych z powodu braku ofert lub wartości ofert znacznie 
przekraczających kwotę, jaką zamawiający przeznaczył na zadanie. 
W trakcie są przetargi m.in. na odbieranie i zagospodarowanie odpadów 
komunalnych oraz na budowę Punktu Selektywnego Zbierania Odpadów 
Komunalnych. Wybrano już firmy do zimowego utrzymania dróg gminnych. 
W sprawach bieżących Komisja opiniowała projekty uchwał na dzisiejszą sesję 
Rady Gminy. 

Do sprawozdań nie było pytań. 

Pkt. 7. Podjęcie uchwał 

Przystąpiono do kolejnego punktu porządku obrad - podjęcia uchwał w sprawie: 
 a/ zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Mszana na lata 2022 - 2029, 
Prowadzący obrady poinformował, że projekt uchwały Radni otrzymali w 
materiałach. Został on omówiony i zaopiniowany na posiedzeniu Komisji 
Budżetu i Infrastruktury w dniu poprzednim, tj. 24 października. 
Opinię Komisji do projektu przedstawiła Pani Beata Wieszołek, Przewodnicząca 
KBiI: Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt. 

Do projektu nie było pytań i uwag. 
Prowadzący obrady zarządził głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
Głosowano w sprawie: zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Mszana na lata 2022 – 2029.  
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Wyniki głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13): Rafał Bura, Roman Bura, Roman Goik, Magdalena Herman, Marek 
Kotula, Piotr Kuczera, Celina Mizia, Tomasz Mrowiec, Krzysztof Rduch, Elżbieta 
Skorupa, Wioleta Szotek, Ewa Wawrzyczny, Beata Wieszołek 
NIEOBECNI (2): Marek Liśnikowski, Ilona Mura 
Uchwała Nr XLVI/304/2022 została podjęta. 
 

 b/ zmiany budżetu Gminy Mszana na 2022 rok, 
Prowadzący obrady poinformował, że projekt uchwały Radni otrzymali w 
materiałach. Został on omówiony i zaopiniowany na posiedzeniu Komisji 
Budżetu i Infrastruktury 24 października br. 
Opinię Komisji do projektu przedstawiła Pani Beata Wieszołek, Przewodnicząca 
KBiI: Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt. 

Nie było pytań do projektu.  
Prowadzący obrady zarządził głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
Głosowano w sprawie: zmiany budżetu Gminy Mszana na 2022 rok.  
Wyniki głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13): Rafał Bura, Roman Bura, Roman Goik, Magdalena Herman, Marek 
Kotula, Piotr Kuczera, Celina Mizia, Tomasz Mrowiec, Krzysztof Rduch, Elżbieta 
Skorupa, Wioleta Szotek, Ewa Wawrzyczny, Beata Wieszołek 
NIEOBECNI (2): Marek Liśnikowski, Ilona Mura 
Uchwała Nr XLVI/305/2022 została podjęta. 
 

 c/ poparcia apelu w sprawie wprowadzenia zerowej stawki VAT na 
drewno opałowe, 

Prowadzący obrady poinformował, że projekt uchwały Radni otrzymali w 
materiałach. Został on omówiony i zaopiniowany na posiedzeniu Komisji 
Budżetu i Infrastruktury w dniu 24 października br.  
Opinię Komisji do projektu przedstawiła Pani Beata Wieszołek, Przewodnicząca 
KBiI: Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt. 

Nie było pytań do projektu.  
Prowadzący obrady zarządził głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
Głosowano w sprawie: poparcia apelu w sprawie wprowadzenia zerowej 
stawki VAT na drewno opałowe.  
Wyniki głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
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ZA (13): Rafał Bura, Roman Bura, Roman Goik, Magdalena Herman, Marek 
Kotula, Piotr Kuczera, Celina Mizia, Tomasz Mrowiec, Krzysztof Rduch, Elżbieta 
Skorupa, Wioleta Szotek, Ewa Wawrzyczny, Beata Wieszołek 
NIEOBECNI (2): Marek Liśnikowski, Ilona Mura 
Uchwała Nr XLVI/306/2022 została podjęta. 
 
Prowadzący obrady poinformował o wyczerpaniu tego punktu porządku obrad  
i przeszedł do kolejnego.  

Pkt. 8. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie 
międzysesyjnym 

W związku z nieobecnością na sesji Wójta,  sprawozdanie z jego działalności w 
okresie międzysesyjnym przedstawiła Sekretarz Gminy, Pani Joanna Szymańska. 
Informacja Wójta Gminy o zarządzeniach podjętych w okresie międzysesyjnym 
stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
Sprawozdanie Wójta Gminy z odbytych spotkań w okresie 29.09.2022 r. – 
25.10.2022 r. stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Pytania do sprawozdań zadawali: 

 Radny Piotr Kuczera – czego dotyczyło spotkanie ze Starostą Bizoniem? 
 Odpowiedzi udzielił Z-ca Wójta Pan Błażej Tatarczyk – Wójt udał się do 

starostwa wraz z Z-cą Wójta oraz kierownikami dwóch referatów w celu 
omówienia tematu projektowania przebudowy ul. 1 Maja oraz badań 
geotechnicznych na ul. 1 Maja w rejonie jednej z posesji. 

Więcej pytań w tym punkcie nie było. 

Pkt. 9. Wolne wnioski i zapytania 

Głos w tym punkcie zabierali: 
 Radna Elżbieta Skorupa zadała pytanie w sprawie eternitu – jest możliwość 

dofinansowania przez Agencję Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa do 
usuwania eternitu. Czy gmina coś tu może pomóc z usuwaniem, czy jest to 
płatne, czy bezpłatne? 

 Odpowiedzi udzielił Z-ca Wójta – prace związane z usuwaniem eternitu, jako 
materiału niebezpiecznego, mogą prowadzić tylko wyspecjalizowane firmy, 
posiadające odpowiednie atesty.  Firma zajmuje się nie tylko ściągnięciem, 
ale i utylizacją materiału. Za usuwanie eternitu przez firmę płaci mieszkaniec. 
Gmina realizuje dofinansowania dla mieszkańców na usuwanie materiałów 
zawierających azbest.  

 Odpowiedź uzupełniła Pani Iwona Cofalik, insp. w Referacie Gospodarki 
Komunalnej i Funduszy Zewnętrznych – dofinansowanie z gminy na 
usuwanie azbestu wynosi dla mieszkańca 70 % kosztów zadania, nie więcej 
niż 2.000 zł, niezależnie od ilości oddanych odpadów azbestowych. W celu 
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uzyskania dofinansowania należy złożyć odpowiedni wniosek do Urzędu 
Gminy. Wnioski są rozpatrywane w miarę posiadanych środków, według 
kolejności zgłoszeń. 

 Radny Roman Goik zapytał, czy są jakiekolwiek nowe wiadomości w sprawie 
CPK - Centralnego Portu Komunikacyjnego? Mieszkańcy chcieliby wiedzieć 
cokolwiek nowego. 

 W odpowiedzi Pani Aleksandra Tkocz, Kierownik Referatu Planowania i 
Inwestycji poinformowała – na dzień dzisiejszy wiemy, że wybór wariantu 
inwestorskiego ma nastąpić w końcówce grudnia. Obecnie nadal 2 warianty 
są rozpatrywane.  

 Radna Magdalena Herman, nawiązując do podjętej uchwały Rady Gminy w 
sprawie wyznaczenia miejsc handlu dla rolników w Połomi zapytała, czy 
mieszkańcy już mogą tam wystawiać swoje produkty? 

 Z-ca Wójta odpowiedział – tak, mieszkańcy naszej gminy w tym 
wyznaczonym miejscu mogą sprzedawać swoje wyroby rolnicze. 

Więcej głosów w tym punkcie nie było.  

Pkt. 10. Zakończenie obrad   

Po wyczerpaniu porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady Pan Tomasz 
Mrowiec zamknął obrady XLVI sesji Rady Gminy Mszana.       
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy 
/-/  
Tomasz Mrowiec 
 
Protokołowała                                                 
/-/  
Mirosława Książek-Rduch 
 
 
 
 
 
 
 
 
________________________________________ 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


